



LeafSource®

## INTRODUCING THE CLEANEST, REAL FOOD, ORGANIC MULTI VITAMIN-MINERAL FORMULA

If you are looking for the cleanest and most natural vitamin-mineral formula ever created, you just found it! At **LeafSource®**, they don't believe in synthetic, isolated nutrients, that don't resemble real-food nutrients, so they created a real whole-food nutrient formula containing 21 vitamins and minerals derived exclusively from real organic super foods, the way Mother Nature intended.



- ✔ 21 WHOLE FOOD VITAMINS & MINERALS
- ✔ FROM REAL ORGANIC SUPERFOODS
- ✔ ZERO SYNTHETIC INGREDIENTS
- ✔ 100% RDA'S PER SERVING
- ✔ ENHANCED WITH LEAFSOURCE® HUMIC-FULVIC COMPLEX
- ✔ ONE-A-DAY FORMULA
- ✔ MADE IN CANADA

ITEM CODE: 54923543-30

UPC: 8 03348 00011 0

### Message from Brad King

*Nutritional Researcher and Formulator of the all natural LeafSource® product lineup.*

“ Our new product **LeafSource® Real Multi, 30 capsules** is a much needed addition to the crowded multi vitamin-mineral world. Yes, there are dozens of multi vitamin-mineral formulas on health food store shelves these days, but well over 99% of them are made with isolated and synthetic nutrients with unwanted fillers added in. **LeafSource® Real Multi, 30 capsules** stands out from the rest, due to its innovative water-extraction technology that allows us to extract 21 real vitamins and minerals exclusively from 10 handpicked organic superfoods. Every one of our nutrients comes from real food, where there are natural nutrient cofactors attached that allow each of the 21 nutrients to do exactly what they are designed to do – make you healthier. Aside from this, there are zero synthetic nutrients added back and each one-a-day veggie capsule delivers 100% RDA's of all 21 vitamins and minerals. ”

The addition of LeafSource® Humic-Fulvic Acid Complex delivers an additional 70+ organically bound trace minerals, 9 vitamins and 17 amino acids to the formula, all the while enhancing the uptake, bio-availability, and effectiveness of the other 21 nutrients.

 **Ecotrend**  
ECOLOGICS

TO PLACE ORDERS:  
1 800 665 7065  
orders@ecotrend.ca  
www.ecotrend.ca





LeafSource®

## VOICI LA FORMULE MULTIVITAMINE ET MINÉRAUX DE SOURCE ALIMENTAIRE BIOLOGIQUE LA PLUS PURE QUI SOIT.

Voici les suppléments de vitamines et de minéraux les plus purs jamais créés! Chez **LeafSource®**, nous ne recommandons pas les nutriments synthétiques et isolés, car ils ne s'apparentent pas à de vrais aliments. C'est pourquoi nous avons conçu une formule nutritive comportant 21 vitamines et minéraux dérivés exclusivement de vrais superaliments certifiés biologiques, tel que mère Nature les a créés.



- ✔ 21 VITAMINES ET MINÉRAUX ALIMENTAIRES COMPLETS
- ✔ FAITE À PARTIR DE SUPERALIMENTS BIO NATURELS
- ✔ AUCUN INGRÉDIENT SYNTHÉTIQUE
- ✔ 100 % DE L'ANR PAR PORTION
- ✔ BIENFAITS OPTIMISÉS EN COMBINAISON AVEC LE COMPLEXE D'ACIDES HUMIQUES ET FULVIQUES DE LEAFSOURCE®
- ✔ FORMULE « UNE CAPSULE PAR JOUR »
- ✔ CONÇUE AU CANADA

CODE DE L'ARTICLE: 54923543-30

UPC: 8 03348 00011 0

### Message de Brad King

*Chercheur en nutrition et formulateur de la gamme de produits entièrement naturels LeafSource®.*

“ Le nouveau produit **Real Multi de LeafSource®**, 30 capsules constitue un apport essentiel au marché des multivitamines et des minéraux. En effet, de nombreuses formules sont actuellement offertes dans les magasins d'aliments naturels, mais la grande majorité d'entre elles sont conçues à partir de nutriments isolés et synthétiques, additionnés de matières de remplissage. Les multivitamines et minéraux **Real Multi de LeafSource®**, 30 capsules se démarquent de la concurrence en raison d'une technologie de pointe exclusive permettant l'extraction de 21 vitamines et minéraux naturels à partir de dix superaliments biologiques sélectionnés avec soin. Chacun des nutriments que nous utilisons provient de vrais aliments présentant également des cofacteurs nutritionnels, ce qui fait en sorte que ces 21 nutriments offrent des bienfaits qui contribuent à une santé optimale. De plus, aucun nutriment synthétique n'est ajouté à cette formule, et chaque capsule végétarienne procure l'apport nutritionnel quotidien recommandé pour les 21 vitamines et minéraux qu'elle contient. ”

En combinaison avec le complexe d'acides humiques et fulviques de LeafSource®, vous assimilerez plus de 70 oligo-éléments de source organique, neuf vitamines et 17 acides aminés supplémentaires, tout en améliorant l'assimilation, la biodisponibilité et l'efficacité des 21 autres nutriments.



Ecotrend  
ECOLOGICS

COMMANDER:  
1 800 665 7065  
orders@ecotrend.ca  
www.ecotrend.ca